
Předmět:                  Zápis ze schůze Výboru Sekce sester ČDS

Datum:                     4. 8. 2014

Místo jednání:         Praha

Přítomni:                  Říhánková,  Andrášková, Čechová, Kreuzbergová,

 Koukalová 

Omluveni:                  0

Host:                         Mariana Ludányiová, MSc- reprezentantka  BD Medical- Diabetes Care

Program:   

Dne  4.8. 2014 proběhla pracovní schůzka za účelem projednání návrhů a plánu aktivit  Sekce sester ČDS 
pro r. 2015

1. Semináře pro sestry  

Výbor sekce sester přijal nabídku spolupráce s firmou BD Medical – zastoupenou  p. Marianou 
Ludányiovou. Cílem  spolupráce je organizace  jednodenních vzdělávacích  seminářů pro sestry pečující o 
diabetiky.  Účelem je zvýšení  informovanosti , úrovně péče a zlepšení edukace.

P. Ludanyiová předložila návrhy témat na prezentace pro sestry. 

 Nejnovější  trendy v oblasti bezpečnosti personálu  ( EU směrnice týkající se prevence 
poranění se ostrými předměty,  statistika výskytu poranění se jehlou a nové bezpečnostní 
produkty)

 Nejnovější trendy v oblasti aplikační techniky
 Lipodystrofie ( proč vzniká, prevence, Blanco Study ze Španělska)

 Pilotní akce pro sestry proběhne v Plzni a Brně ( leden- únor 2015). Počet sester   40-50. Seminář bude  
dle rozsahu ohodnocen  kreditními  body. Seminář je určen sestrám, které pečují o diabetiky.  Příprava 
programu a předběžný rozpočet -  v průběhu září.

2. Lipodystrofie- aktivní účast na celosvětovém dotazníku

Výbor  Sekce sester uvítal nabídku  se aktivně  zapojit do  celosvětového projektu  zaměřeného  na 
problematiku  lipodystrofie.  Vyhodnocení a prezentace výsledků dotazníku proběhne  příští  rok v Římě. 
Na základě výsledků  budou vydána mezinárodní doporučení k aplikační technice. Rády bychom využily 
příležitosti reprezentovat zde Českou republiku.

3. Luhačovice 2015 – na schůzce byly diskutovány  předběžné návrhy  prezentací. Výbor odsouhlasil 
věnovat část programu právě problematice lipodystrofie.



4. Katka Čechová  informovala Výbor  o průběhu jednání  1.schůzky Pracovní  skupiny pro edukaci, 
kde má Sekce sester své zástupkyně .

                                                                                                              Zapsala Renáta Říhánková


